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Košice-Sever 
 

 
 
 

 

ZÁPISNICA  
  

 

z XIV.  zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever,  

konaného dňa 27. 11. 2024 

 

 

 

 

 

Prílohy:      Pozvánka na XIV. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Sever, 

Prezenčná listina zo dňa 27. 11. 2024, 

Monitorovacia správa PR k 30.06.2024, 

Plnenie PR k 30.06.2024, 

Návrh PR na rok 2025, 

Informácia o stavebných aktivitách v Mestskej časti Košice-

Sever, 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho 

zastupiteľstva mestskej. 

 

 

 

 

Miesto zasadnutia:  zasadacia miestnosť miestneho úradu, Festivalové námestie č. 2, 

Košice 

 

Dátum a čas zasadnutia: streda, dňa 27.11.2024, od 16.05 hod. do 16.36 hod. 

      

Počet zvolených poslancov: 11 

 

Počet prítomných:  podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení:  Ing. Vladimír Puškár - poslanec 

Ďalší prítomní: Ing. František Ténai, MBA – starosta 

Ing. Peter Luczy, MBA - prednosta 

    Ing. Ľubomíra Borošová - hl. kontrolórka 

    Mgr. Dominik Karaffa - zapisovateľ 
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Priebeh zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa 

 

Starosta mestskej časti Košice-Sever František Ténai (ďalej aj ako „predsedajúci”), 

privítal všetkých prítomných na XIV. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Sever (ďalej aj ako „miestne zastupiteľstvo“) a otvoril zasadnutie.  

 

Predsedajúci skonštatoval, že v čase otvorenia zasadnutia je v zasadacej miestnosti 

prítomná nadpolovičná väčšina poslancov miestneho zastupiteľstva, pričom sa vopred 

ospravedlnil  

zo zasadnutia pán poslanec Vladimír Puškár. Zároveň konštatoval, že miestne zastupiteľstvo 

je uznášaniaschopné. Predsedajúci určil za overovateľov zápisnice p. poslanca Martina 

Pavlova a p. poslanca Vladimíra Žiarneho a za zapisovateľa určil zamestnanca Miestneho 

úradu mestskej časti Košice-Sever Dominika Karaffu. 

 

 

2. Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

 

Predsedajúci navrhol za členov návrhovej komisie p. poslankyňu Alžbetu Konček, p. 

poslanca Mateja Kundráta a p. poslanca Jozefa Filipka.  

 

Predsedajúci navrhol do mandátovej komisie p. poslankyňu Zdenku Košovú a p. 

poslanca Vladimíra Vágásiho.  

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu na členov návrhovej komisie v zložení p. 

poslankyňa Alžbeta Konček, p. poslanec Matej Kundrát a p. poslanec Jozefa Filipka.  

 

Hlasovanie č. 1:  za 9 , proti 0 ,  zdržal sa 0   . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 9 poslancov. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o členoch mandátovej komisie v zložení poslancov Zdenka 

Košová a Vladimír Vágási. 

 

Hlasovanie č. 2:  za 9 ,  proti 0 ,  zdržal sa 0    . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 9 poslancov. 

 

Do rokovacej miestnosti vošiel p. poslanec Lukáš Novák. Prítomní boli od tejto chvíle 

10 poslanci miestneho zastupiteľstva.  

 

3. Schválenie programu zasadnutia 

 

Predsedajúci konštatoval, že poslanci spolu s pozvánkou obdržali program zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva. Následne dal hlasovať o návrhu zverejneného programu XIV. 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever v predloženom znení: 

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej a mandátovej  komisie 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Monitorovacia správa Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever 
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5. Informácia o Návrhu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever na rok 2025 

6. Informácia o stave projektov financovaných z externých zdrojov 

7. Informácia o stavebných aktivitách v mestskej časti Košice-Sever 

8. Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Sever 

9. Personálne otázky 

10. Správa o činnosti starostu mestskej časti Košice-Sever za  obdobie od 01.06.2024  

do 31.10.2024 

11. Interpelácie poslancov 

12. Rôzne 

13. Záver                                                                                                                                                                     

 

Hlasovanie č. 3 :  za 10 ,  proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 

 

Predsedajúci vyzval prítomných poslancov na prednesenie návrhu na vypustenie bodov 

z programu, presunutie bodov programu alebo doplnenie bodov do programu zasadnutia.  

 

 

 

4.       Monitorovacia správa Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever 

 

 

Predsedajúci oboznámil prítomných s dôvodmi predloženia materiálu, otvoril diskusiu  

a odovzdal slovo prednostovi miestneho úradu, ktorý prítomných oboznámil s priebehom 

prerokovania na finančnej komisii pri miestnom zastupiteľstve. Do diskusie sa neprihlásil 

žiaden diskutujúci. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever 

 

berie na vedomie 

 

Monitorovaciu správu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever 

k 30.06.2024 

 

Hlasovanie č. 4 :  za 10 ,  proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 

 

 

5. Informácia o Návrhu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever  

na rok 2025 

 

Predsedajúci otvoril rokovanie o uvedenom bode predpokladaný termín zverejnenia 

návrhu programového rozpočtu pre rok 2025 29.11.2024  

Do diskusie sa zapojil p. poslanec Weiss, ktorý uviedol, že na Finančnej komisii boli 

prezentované všetky čísla a komisia vzala na vedomie predložený materiál. Do diskusie sa 

neprihlásil ďalší diskutujúci. 

 

Starosta uzatvoril diskusiu a slovo odovzdal návrhovej komisii. 
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Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever 

 

berie na vedomie 

 

Informáciu o Návrhu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever  

na rok 2025 

 

Hlasovanie č. 5 :  za 10 ,  proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 

 

6. Informácia o stave projektov financovaných z externých zdrojov 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu k uvedenému bodu, do ktorej sa prihlásil p. poslanec 

Weiss, ktorý vysvetlil myšlienku, prečo bol uvedený bod navrhnutý na prerokovanie 

v programe zasadnutia. Požiadal o priebežné dopĺňanie informácií pre poslancov. Do diskusie 

sa už nikto neprihlásil, predsedajúci ju preto uzatvoril a slovo odovzdal návrhovej komisii. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever 

 

berie na vedomie 

 

Informáciu o stave projektov financovaných z externých zdrojov 

 

Hlasovanie č. 6 :  za 10 ,  proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 

 

 

7. Informácia o stavebných aktivitách v mestskej časti Košice-Sever 

 

Predsedajúci uviedol bod. Do diskusie sa prihlásil p. poslanec a predseda Komisie 

rozvoja a životného prostredia, ktorá pôsobí pri miestnom zastupiteľstve p. Pavlov.  

Pán poslanec prítomných oboznámil so stanoviskom komisie k aktuálne prejedávaným 

stavebným zámerom na území mestskej časti, ktorá zasadala deň pred zasadnutím miestneho 

zastupiteľstva. Uviedol, že k stavebnému zámeru bytového domu s polyfunkciou KLAS  

na sídlisku Podhradová vydali kladné stanovisko za predpokladu dodržania pripomienok 

uvedených v stanovisku k územnému konaniu. Druhý zámer, ktorý bol predložený komisii  

na vyjadrenie bola projektová dokumentácia administratívnej budovy Východoslovenských 

vodární a.s., ktorá sa nachádza v areály VVS a.s.. Jedná sa o dlhodobo chátrajúcu 

a nevyužívanú budovu, pričom jej prevádzka sa obyvateľov nijako nedotkne. Ako uviedol,  

na zasadnutí komisie sa pomerne dlho venovali bodu, ktorý sa týkal prevádzky bane  

na Bankove, resp. predĺžení jej prevádzky. Komisia sa rozhodla vydať kladné stanovisko  

na dobu 2 rokov pre spol. MEOPTIS, s.r.o.,  a zároveň komisia požiadala, aby sa do mája 

2025 uskutočnilo pracovné stretnutie medzi spoločnosťou MEOPTIS s.r.o. a mestom Košice, 

oddelením ÚHA za účelom budúceho využitia areálu bane a to s ohľadom aj na novú 

výstavbu na Watsonovej ulici. 

Predsedajúci odovzdal slovo vedúcemu oddelenia rozvoja p. Hučkovi, ktorý prítomných 

oboznámil so spôsobom odvádzania zrážkovej vody z polyfunkčného objektu KLAS, pričom 

zrážková voda je riešená osobitne a podľa požiadavky mestskej časti.  
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Predsedajúci zároveň oboznámil prítomných o dvoch aktualitách. Jedna sa týka 

vydaného územného rozhodnutia pre objekt bývalých tlačiarní. Za druhú novinku označil  

p. starosta vydanie stavebného povolenia na okružnú križovatku na Kostolianskej ceste  

pri Crow aréne. Uviedol, že túto križovatku vnímajú ako pozitívny posun pre obyvateľov 

mestskej časti z ohľadom na ich bezpečnosť. Uviedol, že mesto Košice plánuje s realizáciou 

stavby križovatky v roku 2025 a má na túto činnosť vyhradené finančné prostriedky. 

Vedúci oddelenia rozvoja zároveň uviedol, že mesto Košice začalo správne konanie  

vo veci zmeny liniek MHD, konkrétne autobus na linke č. 22 nebude zastavovať na zastávke 

Plťova. Zároveň v smere na baňu bankov budú jazdiť dve linky, autobus č. 13 a č. 22. 

Účinnosť zmien má byť od 1. decembra 2024. 

 

Keďže sa do diskusie neprihlásili ďalší diskutujúci, predsedajúci odovzdal slovo 

návrhovej komisii. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever 

 

berie na vedomie  

 

Informáciu o stavebných aktivitách v mestskej časti Košice-Sever,  

 

a odporúča vydať  

 

a) kladné stanovisko k predĺženiu platnosti rozhodnutia Obvodného banského 

úradu v Košiciach o povolenie banskej činnosti-otvárky, prípravy 

a dobývania výhradného ložiska magnezitu v dobývacom priestore „Košice“ 

b) kladné stanovisko k projektovej dokumentácii stavby pre územné a stavebné 

konanie „Administratívna budova VVS, a.s., ul. Vodárenská, Košice“  

c) kladné stanovisko k projektovej dokumentácii stavby pre stavebné povolenie 

„Bytový dom s polyfunkciou - KLAS“, Cesta pod Hradovou 28, Košice.   

 

Hlasovanie č. 7 :  za 10 ,   proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 

 

 

8. Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Sever 

 

Predsedajúci otvoril rokovanie o predloženom bode, otvoril zároveň diskusiu, do ktorej 

sa nikto neprihlásil. Slovo odovzdal návrhovej komisii.  

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

berie na vedomie 

informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Sever 

 

Hlasovanie č. 8 :  za 10 ,  proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 
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9.  Personálne otázky 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásil p. poslanec Kundrát, ktorý 

predniesol informáciu o vzdaní sa členstva p. Ing. Ladislava Kuczika v Komisii finančnej 

a predniesol návrh na uznesenie.  

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever 

 

berie na vedomie 

 

vzdanie sa funkcie člena Finančnej komisie z radov neposlancov  

Ing. Ladislav Kuczik z dôvodu dlhodobého pracovného zaneprázdnenia  

dňom 11.11.2024 

 

Hlasovanie č. 9 :  za 10 ,   proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 

 

10.  Správa o činnosti starostu mestskej časti Košice-Sever za  obdobie od 01.06.2024  

do 31.10.2024 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu k prerokúvanému bodu. Do diskusie sa neprihlásil žiaden 

z prítomných poslancov. 

 

 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

 

berie na vedomie  

 

správu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Sever za obdobie  

od 01.06.2024 do 31.10.2024 

 

Hlasovanie č. 10 :  za 10 ,   proti 0  ,  zdržal sa 0 . 

Prítomných pri hlasovaní bolo 10 poslancov. 

  

 

11.  Interpelácie poslancov 

 

Žiaden z poslancov nepredniesol interpeláciu. 

 

 

 

12.  Rôzne 

 

Predsedajúci poďakoval všetkým za to, že podporili obnovenie adventného marketu 

pred obchodným centrom Mier a zároveň uviedol, že v týždni od 16-teho decembra by sa 

mohlo uskutočniť zasadnutie miestneho zastupiteľstva, na ktorom by sa mohol schváliť 

rozpočet na rok 2025 a preto by bolo dobré, ak by sa prítomní dohodli na termíne zasadnutia.  
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Do diskusie sa prihlásila pani poslankyňa Konček, ktorá uviedla, že zasadla Komisia  

na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a že všetky 

materiály boli verejnými funkcionármi doložené a sú v poriadku. Na základe čoho sa prítomní 

dohodli, že informácia o činnosti komisie bude zaradená do programu najbližšieho zasadnutia 

zastupiteľstva.  

V diskusii vystúpil aj p. poslanec Kundrát, ktorý požiadal o obnovenie online prenosov 

zasadnutí miestnych zastupiteľstiev. Načo reagoval p. starosta, ktorý ozrejmil, že práve dnes 

je kolegyňa, ktorá má na starosti online prenos, mimo úradu. 

V diskusii vystúpil aj zástupca starostu, ktorý sa prítomných opýtal na možnosť 

zavedenia poslaneckých dní, ktoré v minulosti boli, ale v tomto volebnom období už nie sú 

zavedené. 

 

 

13. Záver 

 

Predsedajúci poďakoval poslancom a ďalším prítomným za účasť na zasadnutí 

a ukončil XIV. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever.  

 

 

Košice, 23. 12. 2024 

 

Zapísal:  

 

Mgr. Dominik Karaffa       - podpísané -                                       

zapisovateľ ...................................................  

                  

      

Zápisnicu overili:            

        

Mgr. art. Martin Pavlov, DiS  - podpísané - 

poslanec ................................................... 

      

Ing. Vladimír Žiarny           - podpísané - 

poslanec            ...................................................                                                                                                              

  

Ing. Peter Luczy, MBA        - podpísané -    

prednosta MÚ                                                  ................................................... 

   

Ing. František Ténai, MBA        - podpísané - 

starosta       ................................................... 


